
 

 

 

 

 

 

Zagreb,8.travnja 2018. 

Broj: 127/2018 

 

                                               - ŽUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

                                            - ČLANOVIMA SKUPŠTINE 

 

 

 

I  Z  V  J  E  Š  Ć  E 

 

SA  REDOVNE IZVJEŠTAJNE SJEDNICE SKUPŠTINE  

ODRŽANE 8.TRAVNJA 2018. GODINE  

U ZAGREBU, PRISAVLJE 2 – TROFEJNA DVORANA BOĆARSKOG DOMA ZRINJEVAC 

 

NAZOČNI ČL.  

SKUPŠTINE: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ODSUTNI ČLANOVI:                                    

1. Ivan Matekalo (Brodsko-posavska županija) 

2. Tanja Grubiša, 3. Denis Peršić, 4. Kristijan Klarić, 5. Franko Buda 6. 

Loris Matković, 7. Klaudio Križmanić (zamjenski za Nerea Fablea) 

(Istarska županija); 

8. Krešo Troskot, 9. Jakov Čović (Osječko-baranjska županija); 

10. Sanjin Linić (zamjenski za Vjekoslava Matetića), 11. Dino Blečić 12. 

Serđo Samblić, 13. Slobodan Marelja-Bošnjak (zamjenski za Sandra 

Gulju), 14. Viviana Martinić  (Primorsko-goranska županija); 

15. Ante Jurjević, 16. Matejas Jozipović, 17. Tonči Kragić (Splitsko-

dalmatinska županija); 

18.  Joso Dujić (zamjenski za Josu Bašića) 19. Alen Papak (Šibensko-

kninska županija); 

20. Dražen Kovačević, 21. Radivoj Klisurić (zamjenski član za Željka 

Burgera) (Vukovarsko-srijemska županija); 

22.  Matej Pešut (zamjenski za Damira Jordana), 23. Željko Sabalić 

(zamjenski član za Nedjeljka Vrsaljka) 24. Tomislav Ćurko (Zadarska 

županija); 

25. Markica Dodig, 26. Nikola Pavlović, 27. Mato Miloslavić 

(Dubrovačko-neretvanska županija). 

 

 

28. Mario Milanović-Litre, 29. Petar Buljat (Zagrebački boćarski savez)  

30. Stipica Ravančić (BS Zagrebačke županije) 

 

OSTALI NAZOČNI: Lukrecija Zanki - Glavna tajnica HBS-a 
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Predsjednik Saveza Tomislav Ćurko otvorio je sjednicu, pozdravio sve prisutne i zamolio da se 
minutom šutnje oda počast nedavno preminulom Zvoni Rančiću.  

 
AD 0 – IZBOR ZAPISNIČARA, OVJEROVITELJA ZAPISNIKA (2 ČLANA) I KOMISIJE ZA VERIFIKACIJU 
MANDATA (3 ČLANA) 
 

Predsjednik je predložio Glavnu tajnicu za zapisničara što je jednoglasno prihvaćeno. 

Predsjednik je predložio Alena Papka i Niku Pavlovića za ovjerovitelje zapisnika što je jednoglasno 
prihvaćeno. 

Predsjednik je za Komisiju za verifikaciju mandata predložio Sanjina Linića, Krešu Troskota i Željka 
Sabalića što  je jednoglasno prihvaćeno.  

Ž.Sabalić u ime  Komisije za verifikaciju mandata potvrdio je da je na sjednici prisutno 27 od mogućih  
30 delegata, među kojima je sedam (7)  zamjenskih delegata. 

Predsjednik je po izvješću Komisije za verifikaciju mandata potvrdio da su sve odluke ove 
Skupštine pravovaljane. 

AD 1  PRIHVAĆANJE DNEVNOG REDA 

 

Predsjednik je predložio  

DNEVNI RED 

0. Izbor zapisničara, ovjerovitelja zapisnika (2 člana) i Komisije za verifikaciju mandata (3 člana) 

I. IZVJEŠTAJNI DIO SJEDNICE 

1. Prihvaćanje dnevnog reda 

2. Prihvaćanje zapisnika sa Sjednice Skupštine održane 8.travnja 2017. godine 

3. Prihvaćanje izvješća o radu tijela i komisija HBS-a u 2017. godini 

3.1. Izvješće predsjednika saveza HBS-a (T.Ćurko) 
3.2. Izvješće Nadzornog odbora  
3.3. Financijsko izvješće za 2017. godinu (L.Zanki) 
3.4. Izvješće predsjednika Sportske komisije (D.Peršić) 
3.5. Izvješća o aktivnostima reprezentacija 

3.5.1. Izvješće izbornika seniorske reprezentacije (M.Celija) 

3.5.2. Izvješće izbornika ženske reprezentacije (R. Grižančić) 

3.5.3. Izvješće izbornika reprezentacije do 23 godine (T. Kolobarić) 

3.5.4. Izvješće izbornika reprezentacija do 15 i do 18 godina (Č.Vukelić) 

 

3.6. Izvješće predsjednika Zbora sudaca (B.Nadenić) 

3.7. Izvješće Disciplinskog suca (M.Batur) 

3.8. Izvješće Komisije za akte (L.Matković) 

3.9. Izvješće predstavnika HBS-a u HOO-u (D.Ćuška) 

3.10.Izvješće predstavnika HBS-a u FIB-i i FEB-i (T.Ćurko i D.Peršić) 

3.11. Izvješće Komisije za izbor najboljih igračica i igrača u 2017.godini 
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II. PLANSKI DIO SJEDNICE 

 

4. Izmjene i dopune Financijskog plana za 2018.godinu 

4.1.Prijedlozi Izvršnog odbora uz financijsko poslovanje Saveza 

5. Izbor članova Izvršnog odbora (sukladno čl.52 Statuta HBS-a) 

6.   Prijedlozi Izvršnog odbora za izmjene i dopune poslovnika i pravilnika 

6.1.Poslovnik o radu Skupštine 

6.2.Pravilnik o registraciji igrača i boćarskih udruga 

6.3.Pravilnik o natjecanjima 

7. Analiza podataka iz službene internetske aplikacije HBS 

8. Razno 

III. SVEČANI DIO SJEDNICE 

9. Dodjela priznanja najboljim igračicama i igračima u 2017.godini i osvajačima/cama rekorda 

 

koji je uz dopune: 

- prijedlog K.Klarića – da predsjednik Ćurko iznese obrazloženje za imenovanja izbornika 

reprezentacija za 2018.godinu pod točkom Izvješća o aktivnostima reprezentacija, tj. nakon izvješća 

izbornika. 

- uz točku br.5 –  dodaje se:  izbor dva (2) zamjenska člana NO-a 

- uz točku br.6 – dodaje se: izmjene po Pravilniku o kriterijima i postupku izbora najboljeg igrača/ice  

(br.548/15) 

 

 jednoglasno prihvaćen. 

 

K.Klarić zamolio je Zbor sudaca HBS-a da vremenski reguliraju svoje sjednice, koje se u pravilu odvijaju 

prije sjednice skupštine HBS-a, kako ne bilo kašnjenja u satnici. 

 

 

AD 2  PRIHVAĆANJE IZVJEŠĆA SA SJEDNICE SKUPŠTINE OD 8.TRAVNJA 2017.GODINE 

Izvješće sa sjednice Skupštine od 8.travnja 2017.godine JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO. 

ZA 27   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0      član 

 

 

AD 3   PRIHVAĆANJE IZVJEŠĆA O RADU TIJELA I KOMISIJA HBS-A U 2017.GODINI 
 
 
3.1.    Izvješće predsjednika saveza HBS-a (T.Ćurko) 
 

Predsjednik je u kratkim crtama izložio svoje izvješće i otvorio raspravu, za riječ se javio M.Jozipović 

i izrazio tri zamjerke na izvješće, a odnose se na sastav Izvršnog odbora (koji nije sastavljen na principu 

gospodarstvenika već sudačke organizacije), na omašku na pogrebu Zvone Rančića (smatra da je 

predsjednik HBS-a, u koordinaciji s A.Jurjevićem, trebao reći nekoliko riječi tom prigodom), te na sastav 

i raspored prvenstva (uvođenje discipline koja je nespretno rješenje jer je klubovima nametnula 

dodatne troškove jer se više na utakmice ne može putovati jednim kombijem). Na kraju je pohvalio 

igranje Hrvatske juniorske boćarske lige i upućuje zamjerku da nisu u Savezu pronađena konkretna 

sredstva za taj projekt već sve pada na leđa pojedinaca. 
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Predsjednik je dao odgovor po svim točkama: 

-  što se tiče sastava Izvršnog odbora on je djelomično motiviran regionalnom zastupljenošću, dijelom 

da su u njemu i osobe koje nisu predstavnici u Skupštini i u ovom trenutku smatra da je ovo najbolji 

izbor Izvršnog odbora. 

-  što se tiče pogreba i održavanja govora, smatra da je najvažnije što je svojim dolaskom pokazao da je 

Savez znao vrijednost kolege Zvone Rančića i da sve treba uvijek biti i u dogovoru s obitelji preminulog 

člana. 

-  što se tiče rasporeda disciplina – to su discipline koje smo na prijedlog Sportske komisije usvojili, 

lutamo godinama, možda će takvih problema biti i u ubuduće, ali smo otvoreni za prijedloge 

- HJBL – zahvalio je domaćinima završnog turnira (BS PGŽ), svim županijskim savezima, klubovima i 

ekipama koje su sudjelovali, sucima, voditeljima. Financiranje juniorske lige je naša krucijalna tema, 

sponzore je teško naći zato i moramo sami unutar Saveza pokušati naći model kako podržati taj 

projekt.   

Predsjednik je još jednom javno zahvalio i pohvalio članove Saveza koji su se odrekli naknade za svoj 

rad u korist HJBL-e: Ivo Topić – naknada za voditelja 1.HBL-e, Denis Peršić – naknada za pripremu 

novog izdanja MTP-a i Čedo Vukelić  koji je uplatio na račun HBS-a iznos od 10.000,00 kn (dio od 

državne nagrade za medalju na seniorskom SP u Maroku). 

 

D.Kovačević pozdravio je sve prisutne i dao zamjerku u radu predsjednika, a to je da nije bio prisutan 

na prvoj sjednici Izvršnog odbora u novom sazivu kada se odlučivalo o mnogo važnih točaka. 

Predsjednik je podsjetio da je za tu sjednicu bio objektivno spriječen i da je, sukladno Statutu, sjednicu  

vodio dopredsjednik Saveza. 

 

ZA 27   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0      član 

 

Izvješće predsjednika HBS-a JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO  
 

3.2. Izvješće Nadzornog odbora 

Predsjednik NO-a pismenim putem se ispričao za nedolazak na sjednicu Skupštine zbog zdravstvenih 

razloga. 

Predsjednik je otvorio raspravu o Izvješću NO-a. 

K.Klarić smatra da je u Izvješću trebao biti naveden stav NO-a o izvršenom pregledu poslovanja Saveza 

i o tome provodi li se sve u skladu s pozitivnim zakonima RH, a ne samo utvrđivanje stanja na žiro računu 

i godišnjem obračunu. 

Izvješće Nadzornog odbora za 2017.godinu JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO. 

ZA 27   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0      član 

 

3.3. Financijsko izvješće za 2017. godinu (L.Zanki) 

Predsjednik je otvorio raspravu po pitanju Financijskog izvješća za 2017.godinu. 

M.Jozipović smatra da je nedopustivo da je Savez pod stavkom prihoda od sponzorstva, žalbi i prijelaza 

prihodovao samo 14.000,00 kn. 
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K.Klarić  vezano za službenu internetsku aplikaciju Saveza potvrdio je da imamo dobru bazu koju i dalje 

nadograđujemo, neki manji nedostaci rješavaju se u hodu, zanima ga zašto Savez i dalje plaća navedene 

iznose za bazu i treba li se možda preispitati usluga tj. ugovor o održavanju. 

Predsjednik je potvrdio da će provjeriti postojeći ugovor o održavanju baze. 

K.Klarić zatražio je objašnjenja od glavne tajnice po točkama financijskog izvješća: 

Točka 4 – Zbor sudaca – sredstva su utrošena na troškove instruktaža (naknade i putni troškovi 

voditeljima instruktaža, fotokopiranje materijala, poštarina), trošak ručka – sjednica Skupštine ZS HBS-

a 

Točka 18 – sufinanciranje juniorske lige – 2.500,00 kn odnosi se na neto iznos naknade koje se odrekao 

I.Topić i za koji je kupljena sportska oprema za juniorsku ekipu Splitsko-dalmatinske županije. 

Točka 21 – sufinanciranje organizacije PH i Kupa – iznos od 18.804,00 odnosi se na trošak prehrane za 

vrijeme održavanja PH za kadete, PH za juniore,  PH za juniorke i PH seniori (pojedinačno). 

Točka 36 – državna prvenstva – odnose se na trošak nabavke pehara i medalja za sva državna prvenstva, 

kup natjecanja i sve lige. 

T.Grubiša – pozdravlja i podržava igranje HJBL-e i treba vidjeti što se može konkretno financijski 

pomoći ekipama. Postavlja pitanje zašto nisu isplaćene novčane nagrade osvajačima medalja iako je 

godina završena u plusu. 

Predsjednik je odgovorio da IO može donijeti i tijekom 2018.godine odluku o isplati novčanih nagrada 

za osvojene medalje u prošloj godini bude li sredstava, iako je godina završena u plusu sredstava za 

isplatu nagrada na početku godine nije bilo jer se radi se o prijenosu viška prihoda nad rashodima  iz 

prošle i prijašnjih godina.  

M.Jozipović postavio je pitanje koliko je Savez prihodovao novaca od sponzora i na što se odnose 

rashodi pod točkom Izvršnog odbor u financijskom izvješću. 

Predsjednik je odgovorio da je u 2017.godini Savez od sponzora prihodovao 20.000,00 kuna, a u 

2018.godini očekujemo 50.000,00 kuna. U 2017.godini bilo je više sjednica Izvršnog odbora, u starom i 

novom sazivu, posla je mnogo, možda će u 2018.godini troškovi biti i veći to ne možemo znati. Troškovi 

se odnose na putne naloge članova IO-a i trošak ručka ili večere poslije sjednice. 

M.Jozipović nadalje, postavlja pitanje što će nam međunarodni suci, mi plaćamo troškove sucima, nama 

bi bilo bolje da naši suci ne sude i sredstava koja nam tako ostaju možemo iskoristiti za novčane nagrade 

sportašima. 

Predsjednik podsjeća da sport ne može bez sudaca i voditelja, moramo imati službene osobe. Što se tiče 

međunarodnih sudaca, ista pravila vrijede za sve članice FIB-e, nacionalni savezi plaćaju svoje suce, a 

naši suci na međunarodnim natjecanjima ipak stječu iskustvo i neka znanja. Suci za svoj rad moraju biti 

plaćeni. Skupština HBS-a ima pravo donijeti odluku da nam suci ne trebaju i da ih nećemo plaćati – ako 

predstavnici tako odluče, tako će biti. 

M.Jozipović smatra da nije dobro da sudac bude član IO-a koji donosi i provodi odluke i pravila, a kada 

se klub ili pojedinac žale na odluke suca, žalbu moraju uputiti tijelu u kojem je taj isti sudac, smatra da 

to nije normalna pojava u sportu. 

S.Marelja – Bošnjak pita zašto nije organiziran kamp HBS-a za mlade boćare? 
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Glavna tajnica odgovara da do danas u Savezu nije napravljen program za održavanje kampa, a koji 

moraju napisati za to stručne osobe koje se do danas još nisu organizirale u Zbor trenera. 

Predsjednik je izrazio nadu da će se u ovoj godini napokon, nakon nekoliko neuspješnih pokušaja,  

oformiti Zbor trenere, na zadnjoj sjednici IO-a podijeljena su i neka zaduženja izbornicima i trenerima, 

te da će treneri izradit plan i program i za održavanje kampa za mlade boćare i boćarice. 

Financijsko izvješće za 2017.godinu PRIHVAĆENO JE VEĆINOM GLASOVA. 

ZA 25   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   2     član 

 

3.4. Izvješće predsjednika Sportske komisije (D.Peršić) 

M.Jozipović uložio je primjedbu na disciplinu par u krugu za koju smatra da nije donijela značajnije 

rezultate, a klubovima je prouzročila dodatne troškove  te predlaže da se za sljedeću natjecateljsku 

sezonu uvede neka disciplina koja će financijski biti manje opterećenje. 

N.Pavlović također je izrazio stav protiv igre par u krugu i to isključivo zbog povećanja troškova. 

Predsjednik je uputio zadatak Sportskoj komisiji da razrade prijedlog promjene navedene discipline. 

Izvješće predsjednika Sportske komisije JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO.  

ZA 27  članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0     član 

 

3.5. Izvješća o aktivnostima reprezentacija 
 

3.5.1. Izvješće izbornika seniorske reprezentacije (M.Celija) 

 

Izvješće M.Celije prihvaćeno VEĆINOM GLASOVA. 

ZA 26   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   1     član 

 

3.5.2. Izvješće izbornika ženske reprezentacije (R. Grižančić) 

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENO. 

ZA 27  članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0     član 

 

3.5.3. Izvješće izbornika reprezentacije do 23 godine (T. Kolobarić) 

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENO. 

ZA 27  članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0     član 

 

                       3.5.4. Izvješće izbornika reprezentacije do 18 godina (Č.Vukelić) 

JEDNOGLASNO PRIHVAĆENO. 

ZA 27  članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0     član 
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Objašnjenje Predsjednika o imenovanju izbornika reprezentacija za 2018.godinu. 

 

Predsjednik je na početku izlaganja ponovio predstavnicima svoj stav da se komunikacija o otvorenim 

pitanjima u Savezu treba odvijati unutar Saveza i u prigodama kao što je ova, na sjednici Skupštine, a ne 

preko novina i dopisivanjem po društvenim mrežama. 

 

Predsjednik je prije komentara samog imenovanja izbornika opisao svoje iskustvo sudjelovanja na 

seniorskom SP u Maroku, osvrnuo se na ponašanje igrača i izbornika i trenera koji su vodili 

reprezentaciju (M.Celija i Č.Vukelić). Smatra da je ponašanje, disciplina i način komunikacije nekih 

igrača na niskoj razini. Postignuti rezultat je, po njegovom mišljenju, prividni uspjeh, jer je propušten 

trenutak koji se vjerojatno neće tako skoro ponoviti, imali smo četiri finala i zlatne medalje su izgubljene 

zbog izostanka reakcije izbornika (finale P.Ćubela), ponovo kasna ili gotova nikakva reakcija izbornika 

(finale M.Beaković) i zadnja situacija u kojoj M.Celija nije pokazao kompetencije za vodstvo nacionalne 

reprezentacije (L.Brnić – pripetavanje). 

Predsjednik je pohvalio M.Milićevića koji je pod temperaturom dao sve od sebe u finalu štafete i koji 

je najzaslužniji za tu medalju. 

 

Na temelju svega viđenog na SP u Maroku Predsjednik smatra da je za izbornika seniorske 

reprezentacije potrebo izabrati osobu koja će uvesti disciplinu, koja mora imati čvrstinu i provoditi 

određene pedagoške mjere i uvesti reda u stručnom dijelu, a pokazalo se da M.Celija to nije imao. 

 

U raspravu se uključio K.Klarić koji se nadovezao na izlaganje predsjednika i rekao da onda u Alassiu 

na seniorskom EP-u  očekujemo 4 zlatne medalje jer će sve drugo biti podbačaj i vidjet ćemo hoće li 

ovdje zaslugom izbornika situacija biti drugačija. Podržava da se uvede red i disciplina, ali smatra da po 

tom pitanju nije samo izbornik kriv i smatra da je imenovanje novog izbornika promašeno. 

Predsjednik je potvrdio da je za izbornika reprezentacije do 23 godine razgovarao s T.Kolobarićem i 

zajedno su zaključili kako će za njega još biti prilike za to mjesto i kako u ovom trenutku može mnogo 

dati kao igrač te mu je zahvalio na prošloj sezoni. Imenovanje Čede Vukelića nije bilo upitno ni u jednom 

trenutku za vodstvo kadetske i juniorske reprezentacije. Za izbornika ženske reprezentacije potvrđen je 

R.Grižančić koji ima rezultat i kojemu je dana prilika i za dalje.  

Predsjednik je potvrdio da je za izbornika U-23 imenovao A.Jurjevića, između ostalog, i zbog prilike da 

i Dalmacija bude zastupljena u radu s  reprezentacijama. 

K.Klarić smatra da županija ne zaslužuje izbornika već se izbornika treba imenovati po njegovom radu. 

M.Dodig izrazio je žaljenje da je rasprava krenula na osobnu razinu i prozivanja i smatra da bi se u 

Skupštini trebalo raspravljati zašto nam boćanje nazaduje, zašto nam mladi odlaze. Imenovanje  

A.Jurjevića ne podržava zato jer je dva mjeseca prije izbora, kao predsjednik BS Splitsko-dalmatinske 

županije, pozivao saveze u bojkot rada HBS-a te da ne razumije koju poruku Predsjednik HBS-a šalje 

njegovim izborom i upućuje izravno pitanje – je li imenovanje A.Jurjevića pokušaj smirivanja te 

inicijative? 

M.Jozipović potvrđuje da je A.Jurjević to radio o nalogu IO-a BS SDŽ-e. 

Predsjednik odgovara M.Dodigu da je i on bio protiv njegovog izbora za predsjednika HBS-a pa je isto 

poslije bio pozvan na pripreme kao pomoćni trener.  

 

Na kraju rasprave za riječ se javio i F.Buda koji je podsjetio da je reprezentacija svetinja i kada nastupa 

u inozemstvu onda je ona ogledalo saveza i države koju predstavlja. Kao savez moramo sve učiniti za 

reprezentaciju, imenovali smo izbornike, moramo im dati potporu. Poštuje autonomnost predsjednika i 

IO-a i svi skupa se moramo biriti za boljitak boćanja u Hrvastkoj. 

Predsjednik je predložio da s tim razmišljanjima stavimo točku na raspravu po pitanju imenovanja 

izbornika što je i prihvaćeno. 
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3.6. Izvješće predsjednika Zbora sudaca (B.Nadenić) 

 

M.Jozipović u raspravi o Izvješću predsjednika Zbora sudaca iznio je nekoliko komentara i prijedloga. 

Smatra da su suci najveći trošak u financiranju jednog kluba i klubovi se zato najviše žale i zanima ga 

postoji li mogućnost da se sa susreta izbace dodatni suci, tj. mogu li njihove zadatke odraditi voditelji 

gostujućih ekipa? Zanima ga zašto nema međunarodnih sudaca iz Splita ili Dubrovnika i smatra da 

aktivni sudac ne bi smio biti član Izvršnog odbora. 

D.Kovačević smatra da su troškovi sudačke organizacije preveliki. 

Nakon kraće rasprave donesena je odluka: 

ZA 26   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   1     član 

Izvješće B.Nadenića prihvaćeno VEĆINOM GLASOVA. 

            3.7. Izvješće Disciplinskog suca (M.Batur) 

Izvješće M.Batura JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO. 

ZA 27  članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0     član 

 

          3.8. Izvješće Komisije za akte (L.Matković) 

Izvješće L.Matkovića JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO. 

ZA 27  članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0     član 

 

           3.9.  Izvješće predstavnika HBS-a u HOO-u (D.Ćuška) 

Izvješće D.Ćuške JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO. 

ZA 27  članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0     član 

 

          3.10. Izvješće predstavnika HBS-a u FIB-i i FEB-i (T.Ćurko i D.Peršić) 

Izvješće T.Ćurka i D.Peršića JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO. 

ZA 27  članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0     član 

 

        3.11. Izvješće Komisije za izbor najboljih igračica i igrača u 2017.godini 

Izvješće Komisije za izbor najboljih igračica i igrača u 2017.godini JEDNOGLASNO JE PRIHVAĆENO. 

ZA 27  članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0     član 
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II.    PLANSKI DIO SJEDNICE 

                    AD 4 Izmjene i dopune Financijskog plana za 2018.godinu 

Predsjednik je podsjetio da su predstavnici u Skupštini svojim pisanim očitovanjima usvojili prijedlog 

Financijskog plana za 2018.godinu, o čemu je sastavljena i službena zabilješka (br.515/2017) 

Predsjednik je, sukladno odluci IO-a od 18.3.2018.godine o usvojenom prijedlogu povećanja osobne 

članarine, izradio prezentaciju s u svrhu argumentiranja prijedloga povećanja osobne članarine. 

Prezentacija je prikazana prisutnim predstavnicima u Skupštini, a dostupna je na linku: 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/Prijedlog-povećanja-osobne-članarine.pdf 

Nakon prezentacije uslijedila je vrlo žustra, na momente i teška te osobnim prozivanjima opterećena 

rasprava u kojoj su sudjelovali: 

D.Kovačević, J.Čović, M.Jozipović, R.Klisurić, A.Papak, K.Klarić, D.Peršić, A.Jurjević, T.Grubiša. 

Predsjednik je na kraju duge rasprave sve što je rečeno i predloženo sumirao u tri prijedloga: 

Prijedlog br.1 – prijedlog povećanja članarine iz prezentacije po modelu 50 kn / 40 kn /30 kn 

Prijedlog br.2 – prijedlog povećanja članarine – 50 kn / 40 kn / 20 kn 

Prijedlog br.3 – odgađa se rasprava i glasovanje o prijedlogu povećanja članarine 

Komisija za verifikaciju mandata utvrdila je da su na sjednici u ovom trenutku prisutna 26 

predstavnika. 

Prijedlog br.1 -  12 glasova ZA 

Prijedlog br.2 – 4 glasa ZA  

Prijedlog br.3 – 10 glasova ZA 

Budući da nijedan prijedlog nije dobio natpolovičnu većinu glasova prisutnih prijedlog 

povećanja osobnih članarina nije usvojen. 

 

Predsjednik je dao na glasanje prijedlog izmjena i dopuna financijskog plana za 2018.godinu (izmjene 

u odnosu na pisano očitovanje predstavnika u Skupštini (br.515/2017), a koje se odnose na podatke 

uvrštene po konačnom obračunu za 2017.godinu i koji su bili poslani u materijalima za ovu sjednicu 

Skupštine. 

ZA 26  članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0     član 

 

PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA FINACIJSKOGPLANA ZA 2018. JEDNOGLASNO JE USVOJEN. 

 

 

 

 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/Prijedlog-povećanja-osobne-članarine.pdf
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  PLANIRANI RASHODI U 2018.GODINI   

1. OBVEZE IZ 2017. I PRETHODNIH GODINA 25.150,00 kn 

2. VODITELJI LIGA, DRŽAVNIH NATJECANJA, SUCI   50.000,00 kn  

3. ZBOR SUDACA    15.000,00 kn  

4. NAKNADE ZA SUCE-MEĐ.NATJECANJA 40.000,00 kn 

5. RAD IO HBS-a 45.000,00 kn 

6. SKUPŠTINA HBS-a   25.000,00 kn  

7. TISKOVINE  + MTP + BILTEN HJBL   30.000,00 kn  

8. VANJSKI SURADNICI -  odvjetnik 20.000,00 kn 

9. REPREZENTACIJA SAVEZA   10.000,00 kn  

10. NAKNADE BANKE     6.500,00 kn  

11. FUNKCIONIRANJE UREDA SAVEZA - oprema ureda   35.000,00 kn  

12. NADZORNI ODBOR      5.000,00 kn  

13. SPORTSKA OPREMA REPREZENTACIJA      33.000,00 kn  

14. DNEVNICE SPORTAŠIMA      28.000,00 kn  

15. KADETI - međunarodna natjecanja     4.000,00 kn  

16. WEB APLIKACIJA       27.000,00 kn  

17. NAGRADE OSVAJAČIMA MEDALJA I REKORDA 25.000,00 kn 

18. HJBL + završni turnir  35.000,00 kn 

19. ZAVRŠNI TURNIR 1.HBL-e   20.000,00 kn  

20. SUFINANCIRANJE ORGANIZACIJE PH I KUPA 20.000,00 kn 

21. LIBL - PEHARI      5.000,00 kn  

22. DIGITALIZACIJA ARHIVSKE GRAĐE     5.000,00 kn  

23. RASHODI HBS - UKUPNO  508.650,00  

24. B1) UKUPNO REDOVNI PROGRAM  781.223,00  

25. B2) TRENERI U PROGRAMU - Č.Vukelić 132.000,00  

26. B3) RAZVOJNI PROGRAMI 195.100,00  

27. PLANIRANI RASHODI (HBS + HOO) 1.616.973,00  

 

Prijedlog Izvršnog odbora za povećanje sudačke članarine  

Prijedlog Izvršnog odbora za povećanje osobne članarine temelji se na prijedlogu koji je izradio Zbor 

sudaca Hrvatskog boćarskog saveza. 

Kategorija  suca                           fiksni dio                   varijabilni dio 

Međunarodni suci  60,00 kn 5% od takse po utakmici 

Nacionalni suci -A lista 60,00 kn 5% od takse po utakmici 

Nacionalni suci - B lista 60,00 kn 5% od takse po utakmici 

III. HBL-e i žup. lige 60,00 kn / 

 

Nakon kraće rasprave donesena je odluka VEĆINOM GLASOVA:  

ZA 26   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   1     član 

 

Prihvaća se prijedlog Izvršnog odbora za povećanje sudačke članarine. 
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                   AD   4.1. Prijedlozi Izvršnog odbora uz financijsko poslovanje Saveza 

O prijedlozima Izvršnog odbora (od 18.3.2018.) uz financijsko poslovanje Saveza, nakon kraće rasprave, 

donesene su sljedeće JEDNOGLASNE ODLUKE: 

- Isplata dnevnica za sportaše/ice (tzv.džeparac) za dane provedene na pripremama i natjecanjima 

(20% od dnevnice u zemlji i/ili inozemstvu) vršit će se poslije svake odrađene akcije na tekući račun 

sportaša/ice (ili roditelja za maloljetne sportaše/ice). 

- Određuje se visina naknade za voditelje skupina Hrvatske juniorske boćarske lige (skupina Sjever i 

skupina Jug) – 2.000,00 kn neto – isplata po završetku natjecateljske sezone.  

- Određuje se visina članarine za boćarske udruge koje se učlanjuju izravno u Hrvatski boćarski savez 

– 1.050,00 kn (kao za klubove III.-ih HBL-a). 

- Određuje se retrogradna uplata članarine (1.050,00 kn) Zagrebačke udruge boćara (ZUB) prema 

HBS-u za sezonu 2017./2018. zbog propusta što na zadnjoj sjednici Skupštine prilikom prihvaćanja 

ZUB-a u članstvo visina članarine nije bila utvrđena. 

- Određuje se osobna članarina u visini 50,00 kn godišnje za predstavnike u Skupštini i u svim 

tijelima Saveza (osim članova NO-a), a koji nisu registrirani u službeno internetskoj bazi Saveza. 

DATUMI UPLATA ČLANARINA  ZA SEZONU 2018./2019. – JEDNOGLASNO USVOJENI 

- Osobna članarina – do 1.rujna 2018.godine 

- Klupska članarina – 1.HBL i 2.HBL – Jug – do 1.listopada 2018.godine. 

- Klupska članarina – sve ostale lige – do 31.3.2019.godine. 

DATUMI UPLATA SUDAČKE ČLANARINE – PRIHVAĆENO VEĆINOM GLASOVA (1 SUZDRŽAN) 

- Sudačka članarina – FIKSNI dio najkasnije do 1.rujna 2018.godine 

-                                VARIJABILNI dio  po završetku natjecateljske sezone, a najkasnije do 1.9. 

Posebna napomena – za sezonu 2017./2018. – varijabilni dio sudačke članarine odnosi se na 

razdoblje od 1.1. – 31.7.2018.godine. 

AD 5 Izbor članova Izvršnog odbora (čl.52 Statuta HBS-a)                        

Predsjednik je zbog ostavki trojice članova (S.Samblić – privatne i poslovne obveze, J.Maglić – ie 

imenovan za seniorskog izbornika i S.Stipić) za ovu sjednicu pripremio listu kandidata za popunjavanje 

Izvršnog odbora.  

Nakon kraće rasprave, predstavnici u Skupštini primili su na znanje ostavku S.Stipića, a predsjednik je 

predložio kandidate za Izvršni odbor: 

Slobodan Marelja Bošnjak (BS PGŽ),  Alen Papak (BS ŠKŽ) i Siniša Stipić (BS SDŽ). 

Kandidati su se ukratko predstavili i pristupilo se glasovanju, prisutno je svih 27 predstavnika. 

 

Slobodan Marelja Bošnjak – potvrđen za člana IO-a VEĆINOM GLASOVA 

ZA 25   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   2     član 

 

Alen Papak – potvrđen za člana IO-a VEĆINOM GLASOVA  

ZA 26   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   1     član 

 

Siniša Stipić – potvrđen za člana IO-a – JEDNOGLASNO 

ZA 27   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0    član 
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AD 5.1. Izbor zamjenskih članova Nadzornog odbora  (čl.73 Statuta HBS-a) 

Predsjednik je predložio Ivicu Šestana i Rajka Žižića za zamjenske članove Nadzornog odbora što 

je JEDNOGLASNO PRIHVAĆENO. 

 

ZA 27   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   0    član 

 

Predsjednik je predložio pauzu što je jednoglasno prihvaćeno. 

Sjednica je nastavljena u 15 sati. 

Komisija za verifikaciju mandata potvrdila je da je 21 predstavnik prisutan u nastavku rada 

sjednice. 

               

 

AD 6.  Prijedlozi Izvršnog odbora za izmjene i dopune poslovnika i pravilnika 

 

AD 6.1. Poslovnik o radu Skupštine 

 

Predsjednik je otvorio raspravu, za riječ se javio M.Jozipović i uložio amandman na članak 36 

Poslovnika o radu Skupštine o statusu sudaca kada su ujedno i članovi Izvršnog odbora. 

 „Sudac dok obavlja funkciju člana Izvršnog odbora ne može biti aktivan sudac.“ 

Nakon kraće rasprave zaključeno je da M.Jozipović mora uputiti amandman u pisanom obliku u ured 

Saveza u redovnu proceduru usvajanja izmjena i dopuna.  

 

Nakon toga donesena je odluka VEĆINOM GLASOVA: 

ZA 19   članova       PROTIV 0    članova               SUZDRŽANI   2     član 

 

Usvajaju se izmjene i dopune Poslovnika o radu Skupštine. 

 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/Poslovnik-o-radu-Skupštine-

travanj-2018.pdf 

 

                AD 6.2. Pravilnik o registraciji igrača i boćarskih udruga   

 

L.Matković, predsjednik Komisije za akte ukratko je izložio najvažnije izmjene i dopune u Pravilniku o 

registraciji, nakon čega je uslijedila kraća rasprava i donesena je odluka VEĆINOM GLASOVA: 

 

ZA 19  članova       PROTIV 0  člana              SUZDRŽANI   2    član 

 

Usvaja se Pravilnik o registraciji igrača i boćarskih udruga. 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/PRAVILNIK-o-registraciji-igrača-i-

boćarskih-udruga-travanj-2018.pdf 

 

 

 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/Poslovnik-o-radu-Skupštine-travanj-2018.pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/Poslovnik-o-radu-Skupštine-travanj-2018.pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/PRAVILNIK-o-registraciji-igrača-i-boćarskih-udruga-travanj-2018.pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/PRAVILNIK-o-registraciji-igrača-i-boćarskih-udruga-travanj-2018.pdf
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                  AD 6.3. Pravilnik o natjecanjima  

 

Predsjednik je otvorio raspravu o prijedlogu izmjena i dopuna u Pravilniku o natjecanjima i nakon 

kraće rasprave donesena je odluka VEĆINOM GLASOVA: 

ZA 20  članova       PROTIV 0  člana              SUZDRŽANI   1    član 

 

Usvajaju se izmjene i dopune u Pravilniku o natjecanjima uz napomenu da se pravilnik 

primjenjuje od natjecateljske sezone 2018./2019. 

 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/P-R-A-V-I-L-N-I-K-o-natjecanjima-

travanj-2018.pdf 

 

              AD 6.3. Pravilnik o kriterijima i postupku izbora najboljeg igrača/ice 

 

Na temelju komentara i prijedloga Komisije za izbor najboljeg igrača/ice, Izvršni odbor predlaže da se 

Pravilnik o kriterijima i postupku izbora najboljeg igrača/ice stavi van snage i da se njegovo donošenje 

stavi u nadležnost Izvršnog odbora. 

Nakon kraće rasprave donesena je JEDNOGLASNA ODLUKA: 

 

ZA 21  član       PROTIV 0  člana              SUZDRŽANI   0    član 

 

Pravilnik o kriterijima i postupku izbora najboljeg igrača/ice stavlja se van snage, a 

njegovo donošenje stavlja se u nadležnost Izvršnog odbora. 

 

AD 7. Analiza podataka iz službene internetske aplikacije Saveza  

Predstavnici u Skupštini primili su na znanje Analizu podataka iz službene internetske aplikacije Saveza 

 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/Analiza-podataka-iz-službene-

internetske-aplikacije-Saveza.pdf 

 

         AD 8.   Razno 

 

N.Pavlović kao predstavnik BS DNŽ upućuje zahtjev Sportskoj komisiji HBS-a, vezano za II.HBL - Jug 

i klubove s područja njegove županije (5 klubova) koji dijele istu dvoranu, da im se omogući igranje u 

drugim terminima ne samo u zadnja dva kola. 

N.Pavlović smatra da je odigravanje Hrvatske juniorske boćarske lige pun pogodak i da se kao Savez 

moramo snaći i potruditi da se takvo natjecanje nastavi. 

Predsjednik je potvrdio da je to najveći i najvažniji projekt HBS-a i da će pokušati učiniti sve što je u 

njegovoj moći da HJBL ide dalje. 

M.Jozipović zatražio je da se u zapisnik unese da on preuzima domaćinstvo završnog turnira Hrvatske 

juniorske boćarske lige 2019.godine u dvoranama u Bastu i u Imotskom te da Savez ne treba ništa platiti. 

 

 

 

 

 

http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/P-R-A-V-I-L-N-I-K-o-natjecanjima-travanj-2018.pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/P-R-A-V-I-L-N-I-K-o-natjecanjima-travanj-2018.pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/Analiza-podataka-iz-službene-internetske-aplikacije-Saveza.pdf
http://hrvatski-bocarski-savez.hr/cdn/content/2018/04/Analiza-podataka-iz-službene-internetske-aplikacije-Saveza.pdf
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III. SVEČANI DIO SJEDNICE 

 

AD 9. Dodjela priznanja najboljim igračicama i igračima u 2017.godini i osvajačima/cama 

rekorda 

Napomena: dodjela priznanja najboljim igračicama i igračima u 2017.godini i osvajačima/cama rekorda 

izvršena je tijekom odigravanja završnog turnira 1.HBL-e. 

 

Najbolji igrači/ice u 2017.godini 

- LOVRO ŠIPEK – najbolji kadet 
- MATEO NAČINOVIĆ – najbolji junior – nagradu preuzela Nives Jelovica 
- PERO ĆUBELA – najbolji igrač do 23 godine 
- PERO ĆUBELA – najbolji senior 
- CARROLINA BAJRIĆ – najbolja juniorka – nagradu preuzela Viviana Martinić 
- NIVES JELOVICA – najbolja seniorka 

 
Osvajači rekorda: 

- NIVES JELOVICA – državni rekord u preciznom izbijanju – 33 punta 

- CARROLINA I VIRGINA BAJRIĆ – državni rekord u štafetnom izbijanju 41/51- nagradu 

preuzela Viviana Martinić 

- MATEO NAČINOVIĆ – izjednačen hrvatski juniorski rekord u brzinskom izbijanju 47/47 – 

nagradu preuzela Nives Jelovica 

 

 

Sjednica je započela s radom u 10.45, a završila u 16.30 sati. 

 

 

Zapisničar: 

Lukrecija Zanki 

 

 

 

Ovjerovitelji izvješća: 

 

 

 

 
 

 

Predsjednik Hrvatskog boćarskog saveza 

Tomislav Ćurko 

 


